



Canada

***Letters Patent of
Amalgamation***

Bank Act

Pursuant to subsection 229(1) of the *Bank Act*,
I

- (a) amalgamate and continue VersaBank and PWC Capital Inc., as one bank under the name VersaBank;
- (b) declare that the head office of the amalgamated bank shall be situated in the Province of Ontario; and
- (c) declare that these letters patent of amalgamation are effective on:
 - (i) January 31, 2017, if dated on or before January 27, 2017; or
 - (ii) if dated later than January 27, 2017, the last day of the month in which these letters patent are dated, unless these letters patent are dated within seven days of the end of the month, in which case these letters patent are effective on the last day of the month following the month in which these letters patent are dated.

Date: **JAN 27 2017**

***Lettres patentes de
fusion***

Loi sur les banques

En vertu du paragraphe 229(1) de la *Loi sur
les banques*, je

- a) fusionne et proroge VersaBank et PWC Capital Inc. en une seule banque sous la dénomination sociale VersaBank;
- b) fixe le siège de la banque issue de la fusion dans la province de l'Ontario;
- c) statue que les présentes lettres patentes de fusion entrent en vigueur soit :
 - (i) le 31 janvier 2017, si elles sont datées au plus tard du 27 janvier 2017; soit
 - (ii) si elles sont datées postérieurement au 27 janvier 2017, le dernier jour du mois où les présentes sont datées, à moins que les présentes ne soient datées dans les sept jours de la fin du mois, auquel cas les présentes entrent en vigueur le dernier jour du mois suivant le mois où les présentes sont datées.

Date : **JAN 27 2017**


Minister of Finance
Ministre des Finances